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      Аннотация

    
        
          Объектом исследования является промышленное предприятие АО «Перспектива».
Цель работы заключается в изучении существующих методических подходов измерения экономической эффективности НИОКР; разработке собственной методики оценки данной эффективности; в апробации авторской методики оценки экономической эффективности НИОКР и в разработке рекомендаций по ее повышению.
В работе рассмотрены теоретические основы экономической эффективности НИОКР и особенности оценки экономической эффективности НИОКР по ГОЗ. 
Анализируются отечественные и зарубежные подходы к измерению экономической эффективности НИОКР, разрабатывается авторская методика оценки экономической эффективности НИОКР.
Приводятся общая характеристика и анализ результатов деятельности АО «Перспектива», оценивается экономическая эффективность НИОКР по ГОЗ, выполняемых АО «Перспектива», предлагаются мероприятия для повышения данной эффективности и определяются направления по развитию деятельности АО «Перспектива» в сфере реализации НИОКР.
        

        
          The research object is the industrial enterprise JSC "Perspectivа".
The purpose of the work is the study of the existing methodological approaches to measuring the economic effectiveness of R&D; development of own R&D's economic effectiveness assessment methods; in testing the author’s R&D's economic effectiveness assessment methods and in developing recommendations for its improvement.
The paper discusses the theoretical foundations of the economic ef-fectiveness of R&D and the features of assessing the R&D's economic effectiveness assessment for State Defence Order.
The domestic and foreign approaches to measuring the R&D's economic effectiveness are analyzed, the author's R&D's economic effectiveness assessment methods are being developed.
A general description and analysis of the results of the activities of JSC “Perspectiva” is given, R&D's economic effectiveness assessment for State Defence Order performed by JSC “Perspectiva” is evaluated, measures are proposed to increase this effectiveness, and directions for the development of the activities of JSC “Perspectiva” in the field of R&D are identified.
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